
Grundejerforeningen Egeskoven, Referat 

Dagsorden for bestyrelsesmøde onsdag d. 15. -1., 2025 kl. 19.00 i Egekværnen 

Møde nr. 6 

1. Velkomst 

 

2. Mødedeltagere 

Deltagere: Janni Thomsen, Claus Mølgaard, Keld Nissen, Janus Brink Strøh, 

Kirsa Segerhard, Jette K. Lundkvist, Ivan Kristensen, Keld Højgaard 

Afbud:  

Kaffe/te: Ivan 

Brød/kage: Kirsa 

Bemærkninger til referat nr. 5 
Ingen bemærkninger 
 

3. Status på buslommen ved efterskolen 

Formanden er i færd med at sætte et møde op med kommunen for gennemgang af lokalplanen i forhold til 
byggeri/anlægning af buslommen. 

 

4. Status på græsområdet ved Tårnly 

Stensætningen er pænt etableret og græsset er blevet slået. Indtil videre er det ukendt hvem der ejer 
flagstangen. Ivan tager opgaven med at holde græsset klippet omkring flagstangen. 

 

5. Status på den røde port 

Formanden er i proces omkring at søge midler via ”pulje til mindre byfornyelser”. Som nævnt i referatet fra 
november bidrager Borgerforeningen Hald Ege med CVR- nummer til brug for samme. Janus sætter nye pærer i.  

 

6. Status på overdragelse af opgaver fra Keld til Janni. (Økonomi) 

Overdragelsen skrider frem i sindigt tempo. Sydbank vil have en mindre ændring af vedtægterne i forhold til 
hvem der kan godkende og hæve på kontoen. Alternativ kan vi få en erhvervskonto. Keld og Janni arbejder på at 
finde den mest fleksible og rentable løsning.  

Regning for snerydning skal fremadrettet periodiseres. 

 

7. Status på Snerydning 



Indtil nu har vinteren 24-25 været snefattig. Snerydningen har indtil videre fungeret fint. Vi rydder også rundt 
om Tårnly, inklusiv ”snippen”. Tårnly betaler for denne. Andelsboligforeningen får ryddet på samme måde foran 
deres garageanlæg, og betaler ligeledes. 

 

8. Evt. 

Fælles fyrværkeri i Grundejerforeningen? Nej tak. 

 

Næste møde: onsdag 5. marts 

  

 

 

 

 

 

 


